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OBEC ŠTÓS, 044 26 ŠTÓS, okres Košice-okolie 
                                              

Z Á P I S N I C A 
 

 

z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Štós, konané dňa 11.12.2024. 
 
Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Štós. 
 
Prítomní:                  
 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  
Rastislav Balog 
Ing. Michaela Flachbartová 
Vojtech Klučarovský 
Alexander Šimko  
Ing. Vladimír Nagy 
René Billík 
 
Starosta obce Helmut Heinz                          
Zamestnanci obce: Ing. Jana Slavkovská 
 
Neprítomní: 
Ing. Juraj Mosej – kontrolór obce - ospravedlnený 
Anton Imling - ospravedlnený 
 
Otvorenie zasadnutia: 
Zasadnutie otvoril predsedajúci Helmut Heinz, starosta obce Štós. 
 
Priebeh rokovania:                                             
Predsedajúci Helmut Heinz oznámil, že zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v stanovenej lehote a že všetci poslanci obecného zastupiteľstva boli na toto zasadnutie 
písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov Obecného 
zastupiteľstva sú prítomní 6 poslanci, teda zasadnutie obecného zastupiteľstva je v zmysle § 
12 ods.7 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uznášaniaschopné.   
 
Bod 1 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol poslancov: René Billík, Vojtech Klučarovský 
Za overovateľov zápisnice predsedajúci navrhol poslancov: Alexander Šimko, Rastislav 
Balog 
Návrhová komisia ako aj overovatelia zápisnice boli uznesením schválení.  
 
Bod 2 
Schválenie programu 
Predsedajúci Helmut Heinz predložil návrh programu rokovania. Program rokovania obecné 
zastupiteľstvo schválilo.  
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Bod 3 
Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z uplynulých zasadnutí obecného zastupiteľstva vykonal starosta 
obce Helmut Heinz. Na predchádzajúcom zasadnutí OZ poslanci doporučovali starostovi 
obce preveriť možnosti rekonštrukcie Pomníka Obetiam SNP. Podľa informácií, ktoré 
starosta obce získal, informoval prítomných, že pokiaľ by sme svojpomocne opravili pomník 
bez akýchkoľvek zásahov, ktoré by zmenili vzhľad pomníka, môžeme tak učiniť kedykoľvek 
bez akejkoľvek žiadosti resp. súhlasu nadradených orgánov. Ak by sa jednalo o úpravy, ktoré 
by zmenili pôvodný vzhľad pomníka napr. by sme chceli osadiť tabuľu s nápisom, vtedy je 
už potrebné kontaktovať Ministerstvo vnútra SR, Odd. miestnej štátnej správy – úsek 
vojnových hrobov. Starosta obce konštatoval, že k 11.12.2024 už nezostalo žiadne nesplnené 
uznesenie. 
 
Bod 4 
Schválenie Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štós 
Schváleniu nových Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štós predchádza 
zrušenie pôvodných Zásad rozpočtového hospodárenia obce Štós schválených dňa 
19.10.2011. Písomný materiál k bodu 4 mali poslanci k dispozícií od marca 2024, predložený 
na schválenie bol materiál v nezmenenej podobe. Poslanci k tomuto bodu nemali 
pripomienky. Pôvodné Zásady rozpočtového hospodárenia boli jednohlasne uznesením 
zrušené a Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Štós s účinnosťou od 
01.01.2025 boli uznesením schválené.  
 
Bod 5 
Schválenie VZN obce Štós o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 
stavebný odpad na území obce Štós 
Starosta obce Helmut Heinz predniesol informácie k návrhu VZN obce Štós. Písomný 
materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním rokovania 
OZ. Obec je každoročne povinná prijať všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku 
za komunálny odpad a drobný stavebný odpad a to aj v prípade, ak  sa výška sadzieb resp. 
iných podmienok nemení. Nariadenie o poplatku za komunálne odpady musí byť účinné od 
1. 1. 2025. Návrh VZN neobsahuje žiadne zmeny oproti doteraz platnému VZN. Obecné 
zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom nariadení 
obce Štós č. 5/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na 
území obce Štós. 
 
Bod 6 
Schválenie VZN obce Štós, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 7/2023 o nakladaní 
s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Štós 
Starosta obce Helmut Heinz predniesol informácie k návrhu VZN obce Štós. Písomný 
materiál k tomuto bodu bol poslancom zaslaný v časovom predstihu pred konaním rokovania 
OZ. V súlade s ustanovením § 81 odsek 7 písmeno c) zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov s účinnosťou od 1. 
januára 2025 rozširuje povinnosť obce zabezpečiť zavedenie a vykonávanie triedeného zberu 
komunálnych odpadov aj pre textil. Spôsob vykonávania triedeného zberu textilu je potrebné 
upraviť aj vo všeobecne záväznom nariadení obce o nakladaní s komunálnymi odpadmi a tak, 
aby nariadenie bolo účinné od 1. 1. 2025. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Štós sa po prerokovaní návrhu uznáša na Všeobecne záväznom 
nariadení obce Štós č. 6/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 7/2023 o nakladaní s 
komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území obce Štós. 
Bod 7 
Schválenie VII. úpravy rozpočtu obce Štós za rok 2024 
Prednostka Ing. Jana Slavkovská informovala poslancov, že obsahom 7.úpravy rozpočtu obce 
Štós je zníženie výnosu dane z príjmov FO podľa septembrovej prognózy o 11 070,00 eur. 
Druhou zmenou je  podľa Oznámenia Ministerstva financií Slovenskej republiky poskytnutie 
dotácie obci Štós vo výške 6 769,00 eur na krytie výdavkov súvisiacich s výpadkom príjmov 
z dane z príjmov fyzických osôb v roku 2024. Ďalšou zmenou v rozpočte je schválenie 
kapitálového výdaja vo výške 158,00 eur súvisiaceho s investíciou rekonštrukcia verejného 
vodovodu pri bytových domoch súp.č. 208-213, poslednou zmenou je krátenie výdaja údržby 
budov vo výške 4 459,00 eur. VII. úprava rozpočtu obce Štós bola uznesením schválená. 
 
Bod 8 
Stanovisko kontrolóra obce Štós k návrhu rozpočtu na roky 2025 -2027 
V rámci tohto bodu bolo starostom obce predložené obecnému zastupiteľstvu stanovisko 
kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Štós na roky 2025 – 2027 so záverom, že návrh rozpočtu 
obce Štós na rok 2025 spĺňa zákonné podmienky na jeho schválenie a že návrhy rozpočtov 
obce na roky 2026 a 2027 spĺňajú zákonné podmienky na vzatie na vedomie. Stanovisko 
kontrolóra obce vzalo obecné zastupiteľstvo uznesením na vedomie. 
 
Bod 9 
Schválenie rozpočtu obce Štós na roky 2025-2027 
Starosta obce informoval poslancov OZ o riadnom zverejnení návrhu rozpočtov 2025 -2027, 
písomné materiály boli včas doručené poslancom pred rokovaním OZ. Na prijaté otázky, 
podnety poslancov zodpovedala resp. podala vysvetlenie prednostka Ing. Jana Slavkovská na 
pracovnom stretnutí. Nikto z prítomných počas rokovania už nemal žiadne pripomienky, 
otázky k návrhu rozpočtov. Rozpočet obce Štós na rok 2025 bol uznesením schválený v 
členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie. 
Rozpočet obce Štós na roky 2026 a 2027 berie OZ na vedomie v členení na úrovni hlavnej 
kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie. 
 
Bod 10 
Schválenie cenníka obce Štós za prenájom obecných priestorov od 01.01.2025 
V rámci tohto bodu bolo starostom obce vysvetlené navýšenie cien za prenájom obecných 
priestorov . V cenníku je navrhnutý príplatok počas vykurovacieho obdobia +100 eur t.j. od 
01.10.-30.04., aby aspoň čiastočne boli vykryté režijné náklady týkajúce sa prevádzky 
obecných priestorov. Poslanec Ing. V. Nagy navrhol navýšiť poplatok za prenájom iba 
v prípade využitia vykurovania obecných priestorov. Obecné zastupiteľstvo takto doplnený 
návrh cenníka uznesením schválilo. 
 
Bod 11 
Schválenie veliteľa DHZ obce Štós 
Veliteľ DHZ obce Štós p. René Billík sa ústne a na základe svojej žiadosti dobrovoľne vzdal 
pre pracovnú vyťaženosť funkcie veliteľa DHZ obce Štós. Za nového veliteľa DHZ bol 
starostom navrhnutý p. Ing. Vladimír Nagy. Obecné zastupiteľstvo uznesením schválilo 
odvolanie z funkcie veliteľa DHZ obce Štós p. Reného Billíka k 11.12.2024 na základe jeho 
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žiadosti a zároveň schválilo do funkcie veliteľa DHZ obce Štós p. Ing. Vladimíra Nagya 
dňom 12.12.2024. 
 
 
Bod 12 
Centrum zdieľaných služieb 
Starosta Helmut Heinz informoval o projekte, ktorého cieľom je vybudovanie dvadsiatich 
centier, ktoré budú poskytovať širokú škálu odborných služieb obyvateľom viacerých obcí, 
vrátane účtovníctva, právneho poradenstva či verejného obstarávania. Tieto centrá budú 
pilotne zriadené v najmenej rozvinutých okresoch, pričom na ich vybudovanie a financovanie 
zamestnancov bude vyčlenených takmer 30 miliónov eur z Plánu obnovy a eurofondov. 
Jedným z nich bude centrum v Medzeve, ktoré bude zastrešovať 25 obcí. Konateľom centra 
bude primátor mesta Medzev. Pôvodný stavebný úrad bude zrušený. Obecné zastupiteľstvo 
uznesením schválilo Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom v meste 
Medzev a zároveň uznesením poverilo starostu obce Helmuta Heinza podpísať Zmluvu 
o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom v meste Medzev. 
 
Bod 13 
Plán kontrolnej činnosti kontrolóra obce Štós na 1. polrok 2025 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce na 1.polrok 2025. Plán kontrolnej činnosti bol uznesením schválený. 
 
Bod 14 
Rôzne 
 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OZ o nasledovných skutočnostiach: 

- rekonštrukcia verejného vodovodu pri bytových domoch č. 208-213 prebieha podľa 
plánu, v piatok 13.12.2024 sa zrealizuje tlakovanie a kontrola únikov 
a pravdepodobne nasledujúci týždeň ostré pripojenie prípojok, následne sa ukončí 
papierová dokumentácia a všetko sa uzavrie kolaudáciou 

- starosta sa zúčastnil porady starostov na Okresnom úrade v súvislosti s civilnou 
ochranou,  v obciach od 01.08.1999 existovali jednotky CO, tieto hliadky už 
nespĺňajú účely a požiadavky, preto boli zrušené. Toho času je sklad CO v Malej Ide, 
tam sa odviezli všetky naše ochranné prostriedky 

- od 15.12.2024 je v platnosti nový cestovný poriadok. Do našej obce pribudol nový 
spoj z Košíc s odchodom o 15:50 h. v pracovných dňoch s príchodom na zastávku pri 
OcÚ v čase o 17:10 hod. 
 

Poslanec Ing. Nagy sa opýtal, či sa neplánuje opraviť drveným asfaltom cesta v uličke 
počnúc od súp.č. 135. 
Poslanec V. Klučarovský navrhol vypracovať plán rozvoja obce, do ktorého by sa zapojil 
každý poslanec so svojím návrhom, plánom prác. 
Poslankyňa Ing. M. Flachbartová sa opýtala, či je niečo nové ohľadom rekonštrukcie 
obecného úradu a či by bolo možné vymeniť okná na budove fary. Na to zareagoval poslanec 
V. Klučarovský, že v Kúpeloch v budove Komporday boli menené okná, pozrie na ich 
vhodnosť, či by sa dali použiť. Starosta reagoval na danú tému  tým, že v budúcom roku sa 
mení financovanie materských škôlok a tým aj obcí, OPLSaR, s.r.o. nám pravidelne neplatí 
za nájom nehnuteľností, v r. 2024 nám neuhradilo 60 000,00 eur, ktoré boli plánované 
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v rozpočte. Taktiež v dezolátnom stave je aj fasáda budovy OcÚ smerom k susedným domom 
a komín na budove OcÚ, ktorý sa rozpadá a ohrozuje vedľajší dom. 
Starosta obce Helmut Heinz poďakoval všetkým zamestnancom obecného úradu 
a OPLSaR,s.r.o., Kúpeľom Štós, a.s., ktorí sa pričinili k organizácií a krásnemu priebehu 
vianočných trhov a vianočného koncertu umeleckého súboru PUĽS. Pre všetkých občanov 
bol pripravený starostovský punč a občerstvenie. Zúčastnení si túto vydarenú akciu veľmi 
pochvaľovali. 
 
Záver 
V závere zasadnutia OZ p. starosta Helmut Heinz ukončil rokovanie a poďakoval za účasť 
poslancom OZ ako aj ostatným prítomným.   
 
 
 
Helmut Heinz                                                  Ing. Jana Slavkovská 
Starosta obce Štós                                           Prednostka OcÚ Štós – zapisovateľka 
 
 
 
 
Overovatelia: Rastislav Balog                      Alexander Šimko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


